



တၢ်တီၢ်ကျဲၤအတၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်တီၢ်-	ဟီၣ်ခိၣ်ကဝီၤအက့ၢ်အနီၣ်ဂံၢ်-
ပုၤလၢဘၣ်သးလီၢ်သးကျဲၤ(တဖၣ်)-	ပုၤလၢဘၣ်သးလီၢ်သးကျဲၤအနီၣ်ဂံၢ်-

ယၤ, ပုၤလၢအဆဲးလီၢ်မံၤလၢအဖီလၢ, အုၣ်အသးဖဲအံၤလၢ ယမ့ၢ် နီၢ်ကစၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တနီၤနီၤအကစၢ်လၢအအိၣ်ဝဲဖိးသဲးစးလၢ တၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်အနီၢ်ကီၢ်လၢ ဘၣ်တၢ်ဟံးန့ၢ်အိၣ်ဘၣ်ပးဒီး အပူၤကွၢ် ကမ့ၢ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၢ်လီၤ. ဒီဖျါတၢ်ဟံးန့ၢ်ကွၢ်အံၤအစၢအယီၤ, နီၢ်ကစၢ်တၢ်အတၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်လၢ ဘၣ်တၢ်စံးအိၣ်ကတၢ်သးကွၢ်အသးလၢ တၢ်လီၢ်လၢတၢ်ဟံးန့ၢ်ကွၢ်အိၣ်န့ၢ်လီၤ.

ဒီဖျါလၢတၢ်ဆဲးလီၢ်မံၤလၢအဖီလၢအယီၤ, ယဃုထၢတၢ်သးလီၢ်ကျဲၤအတၢ်ရူထၢ(တဖၣ်)လၢအဖီလၢကလုာ်(တဖၣ်), လၢဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤအိၣ်လၢ Washington State တၢ်သးလီၢ်သးကျဲၤတၢ်မၤစၢဆိၣ်ထွဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အဖီလၢန့ၢ်လီၤ-

တၢ်သးလီၢ်ကျဲၤဘၣ်ပးပနံၣ်တၢ်ကၤ. ယကဃုထၢ ဒီး မၤလံာ်ပံးဃာ်ဒီး ပနံၣ်တၢ်ကၤပုၤသးအလီၣ်အကျဲၤတဖုလၢကသး နီၢ်ကစၢ် တၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ခဲလၢတၢ်လီၢ်အဖီခိၣ်န့ၢ်လီၤ. လၢတၢ်ဃုထီၣ်အဖီခိၣ်, Washington State Department of Transportation (WSDOT) မၤဝဲတၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲလီၤလၢယခၢ်စးဆူ ပုၤသးပနံၣ်တၢ်ကၤအလီၢ်လၢ အကြးအဘၣ်တဖု အအိၣ်လၢ ကသးလီၢ်သးကျဲၤယနီၢ်ကစၢ်တၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ယံၤအအါကတၢ် အမံးလၢ 50 န့ၣ် သ့လီၤ. ယဆိကမိၣ်တယၢ်လၢ ယနီၢ်တၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်အလုၢ်အပူၤအံၤကမ့ၢ်ဝဲ \$\_\_\_\_\_, တၢ်အနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲးအံၤတၢ်ကစုးကါအိၣ်လၢကဆၢတၢ် ယတၢ် သးလီၢ်သးကျဲၤအလုၢ်အပူၤတၢ်အုၣ်ကီၢ်အတၢ်လၢတၢ်ဘျီလၢတၢ်စုၤ (တၢ်အုၣ်ကီၢ်ဖီလၢစံၣ်လံာ်ဒိဘၣ်သ့ၣ်တၢ်ဃုထီၣ်အိၣ်သ့) န့ၢ်လီၤ.

ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်အလီၣ်ကအိၣ်လၢယကဘၣ်သး တၢ်ဖိတၢ်လံၤလၢမ့ၢ်အူအိၣ်သ့တဖၣ်/ကံၢ်တၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ်/ တၢ်အဒါလၢအိၣ်အိး ထီၣ်သးတဖၣ် (တၢ်ခူၣ်ဒါတၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ်, တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အဒါတၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ်, တၢ်သ့လီၢ်ခိၣ်ခိၣ်အလီၢ်အဖီလၢတၢ်ဖိတၢ်လံၤ တဖၣ်) လၢ ဒီပနံၣ်လၢအသးတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲၤ သးတသ့ဘၣ်န့ၢ်လီၤ. ယမ့ၢ်မၤန့ၢ်, ယကဒီးန့ၢ်ကဒါက့ၤ ခဲလၢခဲဆူ \$\_\_\_\_\_ တဘျီဃီဖဲ တၢ်သးတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲၤအံၤဝဲန့ၢ်လီၤ.

နီၢ်ကစၢ်တၢ်သးလီၢ်သးကျဲၤတၢ်လၢတၢ်ဘျီလၢတၢ်စုၤအနီၢ်ကီၢ်. ယကသးနီၢ်ကစၢ်တၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ခဲလၢလၢဘၣ်တၢ်ပၤဒီဖျါယၤ ဒီဖျါ တၢ်စုးကါယနီၢ်ကစၢ်ဒုၣ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်ဒီး ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤတၢ်သးလီၢ်တၢ်ကျဲၤတၢ်လၢတၢ်ဘျီလၢတၢ်စုၤလၢ အနီၢ်ကီၢ်ဒီး အကြးအဘၣ်ဒိတၢ်မၤနီၣ်မၤဃါအိၣ်ဒီဖျါ လံာ်တူၢ်လိာ်စုၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်အဘူးအလဲဝဲ, တၢ်ဃုတၢ်အဘူးအလဲစရိတဖၣ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်အဘူးအလဲတၢ်အုၣ်သးလၢအကြးအဘၣ်အဂၤန့ၢ်လီၤ.

နီၢ်ကစၢ်တၢ်သးလီၢ်ကျဲၤတၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲလၢဘၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤအိၣ်. ယကသးနီၢ်ကစၢ်တၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ခဲလၢလၢ, ဘၣ်တၢ်ပၤဘၣ်ဒီဖျါယၤ, လၢ တၢ်လီၢ်လၢဘၣ်တၢ်ဟံးန့ၢ်ကွၢ်န့ၢ်လီၤ. ဖဲ တၢ်သးလီၢ်ကျဲၤလၢအသ့ၣ်မုၢ်သးမံၤဝဲအဖီခိၣ်, ယကဃုထီၣ် ကျဲၤစုၤအနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲး \$\_\_\_\_\_ လၢ \_\_\_\_\_ ဒါးတဖၣ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.

တၢ်နီၣ်- တၢ်တလူၤပိာ်မၤထွဲတၢ်သိၣ်တၢ်သိၣ်ဒီး တၢ်အၢၣ်လီၤအိၣ်လီၤအံၤအတၢ်အိၣ်သးတဖၣ် ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်အစၢလၢ တၢ်သမၤကွၢ် နတၢ်ဃုထီၣ်တက့တခီ မ့တမ့ၢ် ခဲလၢလၢ တၢ်သးလီၢ်ကျဲၤအဘူးအလဲတဖၣ်သ့လီၤ. ဖဲတၢ်အိၣ်သးလၢ နီၢ်ကစၢ်တၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ခဲလၢတၢ်တသးအိၣ်ဘၣ်အပူၤန့ၢ်, တၢ်ဟံးန့ၢ်ဂီၤလၢအကြးအဘၣ်တၢ်ကဟံးန့ၢ်အိၣ်ဒီဖျါ WSDOT ဒီး နကအိၣ်ဒီးမူဒါလၢတၢ်လၢတၢ်ဘျီလၢတၢ်စုၤဘၣ်ပးဒီး တၢ်သးလီၢ်ကျဲၤတၢ်စုၤလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်လၢအအိၣ်တၢ်ဖဲ တၢ်သးလီၢ်ကျဲၤအလီၢ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်လၢတၢ်ဘျီလၢတၢ်စုၤအံၤတၢ်ကထုးစုၤလီၤလၢ နတၢ်သးလီၢ်ကျဲၤအတၢ် ဃုထီၣ်/တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲန့ၢ်လီၤ.

ပုၤလၢဘၣ်သးလီၢ်သးကျဲၤ

မုၢ်နီၤ



\_\_\_\_\_

တၢ်သုးလီၢ်သုးကျဲပှၤစဲၣ်နီၤ

\_\_\_\_\_

မုၢ်နီၤ

\_\_\_\_\_

ဟံၣ်ကဝီၤ တၢ်သုးလီၢ်သုးကျဲပှၤပၤဆၢတၢ်မူဒါခိၣ်

\_\_\_\_\_

မုၢ်နီၤ